

2025 TRADELINK SERVICE FEES AND CHARGES

We would like to inform customers that our revised standard fees and charges for our electronic services will take effect from 1 January 2025.

Customers will continue to enjoy special offers on the annual fee and transaction charges. For customers who subscribe any one of our Government Electronic Trading Services or other electronic services, our special 2025 annual fee offer is HK\$889. We will debit the said 2025 annual fee amount from your account at Tradelink in early January 2025. Kindly ensure sufficient fund in your bank account to avoid any possible bank charges due to "Insufficient Fund".

For details of the 2025 revised standard charges and special offers, please visit Tradelink-eBiz web site at www.tradelink-ebiz.com.

Should you have any enquiries, please call our Customer Service Hotline at 2917 8888.

Thank you for your continuous patronage of Tradelink services and we wish you a Merry Christmas and a prosperous New Year.

2025年貿易通電子服務收費

敬請各位客戶注意,貿易通最新修訂的電子服務標準收費將於2025年1月1日起生效。

於 2025 年,客戶將可繼續以特惠年費及優惠價享用貿易通所提供的服務。客戶登記其中一項政府電子貿易服務 或貿易通其它電子服務之特惠年費為港幣 889 元。貿易通將於 2025 年 1 月透過自動轉帳向客戶收取該年費。請 確保閣下的銀行戶口有足夠的款項,以免銀行因「款項不足」而徵收手續費。

有關 2025 年修訂的各項收費詳情及優惠,請瀏覽貿易通電子貿易專網 (www.tradelink-ebiz.com)。

如有任何查詢,請致電貿易通客戶服務熱線 2917 8888。

感謝客戶對貿易通長期的支持,謹祝聖誕快樂,新年進步!

(Total: 1 page)

This fax includes important information about your uemail address	CERRO ID	e such information by email instead of fax, please provide your and fax to us at 25060388.
此傳真包含有關閣下使用貿易通服務的重要訊息。電郵地址	,如閣下欲以電郵方式取代傳真接收這些訊息 CETS ID	,請提供 並傳真致25060388

Series 1 (Tradelink) No. 14 / 2024 ♦ 5 December 2024